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Raadsjournaal 14 juni 2018 
Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de  

gemeente Buren. Het is bestemd voor burger– en raadsleden. Het 

Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht 

van het college van B&W. 
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In dit nummer: 
Werkzaak past begroting 2019 aan 

Werkzaak Rivierenland voert zowel de 

Participatiewet als de Wet Sociale Werk-

voorziening (WSW) uit voor een aantal 

gemeenten in regio Rivierenland. Gemeen-

te Buren en Neder-Betuwe hebben (alleen) 

de uitvoering van de WSW belegd bij 

Werkzaak. 

 

Werkzaak vroeg aan de gemeenteraden 

om hun zienswijze in te dienen op de be-

groting 2019. Daarna stuurde Werkzaak 

een brief. Hierin stond dat er een fout in 

de begroting was ontdekt die was gecorri-

geerd.  

 

De correctie pakte alleen nadelig uit voor 

de gemeenten voor wie Werkzaak de Par-

ticipatiewet uitvoert. Voor Buren en Ne-

der-Betuwe veranderde er dus niets. Op 

19 juni vragen we de gemeenteraad van 

Buren om een positieve zienswijze uit te 

brengen op de begroting 2019 van Werk-

zaak. 

Op verzoek van uw raad geven wij perio-

diek door hoe veel (principe)verzoeken de 

afgelopen tijd zijn afgewezen in de ge-

meente Buren.  

 

In de periode mei – december 2017 zijn er 

in totaal 100 verzoeken binnen gekomen. 

Daarvan zijn 21 verzoeken afgewezen: 

 Afgewezen op basis van woningcontin-

gent, 3x 

 Afgewezen op basis van RO advies, 17x 

 Afgewezen met mogelijkheid na aanpas-

sing plan, 1x 

Afgewezen verzoeken 

Beantwoording vragen Parkeersituatie Buren 

Het college zegde u in de voorbespreking 

van 5 juni informatie toe over: 

 

1. informatie over de bijeenkomst over 

de resultaten van het parkeeronder-

zoek 2017;  

2. informatie over de criteria m.b.t. de 

reserve overlopende posten;  

3. informatie over financiering en snelheid 

uitvoering overige projecten koepelvi-

sie.  
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Ad 1. De resultaten van de inwoners- en ondernemers-

avonden zijn verwerkt in het voorliggende voorstel. Het 

verslag van deze bijeenkomsten zijn als bijlage bij het 

eindrapport van het onderzoek opgenomen, en verwerkt 

in het advies van het adviesbureau. Het eindrapport van 

het onderzoek is als bijlage bij dit Raadsjournaal gevoegd. 

 

Ad 2. De parkeersituatie in Buren is het laatste knelpunt. 

Wanneer grotere infrastructurele aanpassingen in of nabij 

Buren nodig zijn om bereikbaarheidsknelpunten op te 

lossen, is er een kans dat de kosten het restant van 

€45.000 in de reserve overlopende posten te boven gaan. 

Voor kleinere maatregelen is dit bedrag voldoende. 

 

Ad 3. Het college heeft met de Stichting BV Buren in 

januari 2018 een convenant getekend waarin afspraken 

zijn gemaakt over de onderlinge samenwerking. Het uit-

voeringsprogramma bij de Koepelvisie is door het college 

op 13 maart 2018 verlengd. Dit uitvoeringsprogramma 

heeft een looptijd tot en met 2020. Het convenant biedt 

ruimte om de samenwerking te evalueren en indien nodig 

aan te passen.  

Beantwoording vragen begraafplaatsen 
Het college zegde u in de voorbespreking van 5 juni in-

formatie toe over de aanwezigheid van hulpmiddelen op 

de begraafplaatsen. Elke begraafplaats heeft de beschik-

king over gieters, enkele bloemenvaasjes, een waterkraan 

(in de winter afgesloten), een afvalbak en banken. De 

kwaliteit van de aanwezige materialen verdient wel enige 

aandacht. De kwaliteit van het aanwezige meubilair is 

onderdeel van het komende beleidsplan Begraafplaatsen.  

Begrotingswijziging Veilig Thuis 
Tijdens de voorbespreking op 5 juni stelde uw raad een 

aantal technische vragen die niet ter plekke beantwoord 

konden worden. Hieronder de vragen en antwoorden. 

 

Informatie over de stand van zaken met betrekking 

tot de invoering van de aangescherpte wet Meldcode 

huiselijk geweld en kindermishandeling (hierna: wet 

Meldcode) 

De voorbereidingen lopen. Landelijk is er het meerjarig 

uitvoeringsprogramma (MJUP) opgetuigd. Hier partici-

peert Veilig Thuis Gelderland-Zuid (hierna: VT) actief in. 

 

De eerste wijziging is de aanpassing van de beoordeling 

(triage). De beoordeling is gebaseerd op de visie ‘Eerst 

samenwerken voor veiligheid, dan samenwerken voor 

risicogestuurde zorg.’ Medewerkers hebben inmiddels 

een eerste visiebijeenkomst aangeboden gekregen. De 

trainingen over het toepassen van triage-instrument star-

ten begin juli en verzorgt VT via een train-de-trainer con-

cept. 

Met het werven van personeel wacht VT op de uitkomst 

van de voorgestelde begrotingswijziging. Wel is doorge-

rekend hoeveel personeel VT moet werven op basis van 

de inschatting instroom. 

 

Momenteel wordt landelijk, en in overleg met de ICT-

aanbieders, gesproken over de kosten die de aanscher-

ping van de wet Meldcode met zich mee brengt. Het trai-

nen van medewerkers wordt vanuit het MJUP georgani-

seerd. De pool van VT- en externe trainers wordt op dit 

moment geworven. De verwachting is dat de trainingen 

in de herfst starten. Deze trainingen kennen voor alle VT

-medewerkers in het land een tijdsinvestering van 5 da-

gen. Het productieverlies dat hiermee gepaard gaat moet 

gedekt worden met tijdelijk krachten. Momenteel werkt 

VT aan een plan om dit te organiseren en brengt zij de 

kosten hiervoor nader in beeld. 

 

Informatie over de Burense acties rondom de oprich-

ting van de werkgroep Financiën 

Ten tijde van het maken van bestuurlijke afspraken tussen 

VT en de deelnemende gemeenten (begin 2017) spande 

vooral de gemeente Buren zich in om in het najaar 2017 

een financiële werkgroep in te richten bestaande uit fi-

nanciële specialisten, beleidsmedewerkers en VT. Het 

doel van die werkgroep is om afspraken te maken om 

meer zicht te krijgen op de kosten van VT in relatie tot 

de geleverde output en outcome evenals de inhoudelijke 

doorontwikkeling. Dit kan op den duur leiden tot ver-

schuivingen van budgetten binnen de bestaande financiële 

kaders tussen bijvoorbeeld VT, het lokale veld en de ge-

specialiseerde ketenpartners. 

 

Bij de vergadering van het Algemeen Bestuur in decem-

ber 2017 kwam de werkgroep ter sprake. Onder andere 

met inbreng van voormalig wethouder Benschop, zie het 

verslag van de bijeenkomst, agendapunten 1, 4.2 en 4.3. 

Tot op heden is die werkgroep nog niet opgestart. 

  

Specificatie overheadkosten en kosten opleiding/ICT 

De overheadkosten van VT bestaat uit: kosten perso-

neelszaken, kosten financiële medewerkers en ICT. Ook 

de kosten van het Routeeroverleg zijn opgenomen bij de 

overheadkosten. 

 

De ICT-kosten bestaan uit de licenties voor en van het 

registratiesysteem, aanpassingen en onderhoud van het 

https://portal.ibabs.eu/Document/DownloadListEntryDocument/7cc7341d-1690-4a8e-9227-f39e1489cf8c/abff50d8-c1c1-4ac5-9911-524b91a0b4aa
https://ggdgelderlandzuid.nl/wp-content/uploads/2018/03/2a-Concept-Verslag-AB-vergadering-17-12-14.pdf
https://ggdgelderlandzuid.nl/wp-content/uploads/2018/03/2a-Concept-Verslag-AB-vergadering-17-12-14.pdf
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registratiesysteem (Regas). Daarnaast heeft VT abonne-

menten op ZIVVER en Zorgmail om veilig en conform de 

AVG met elkaar en externen te kunnen e-mailen. 

 

Indicatie of stijging van de kosten ook tot betere zorg 

heeft geleid 

De stijging van de kosten komt vooral door een forse 

toename van het aantal meldingen en onderzoeken en 

investeringen in het verbeteren van de kwaliteit van VT. 

De Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd beoordeelt de 

kwaliteit van VT. VT biedt zélf geen hulp. Zij neemt de 

melding aan, beoordeelt deze en organiseert vervolgens 

de hulp die nodig is.  

 

De GGD, en daarmee ook VT, is een maand geleden 

gecertificeerd conform de normen van HKZ 2015. Ze 

voeren interne audits uit op verschillende onderwerpen 

en praten momenteel bovenregionaal met andere VT 

organisaties om een gezamenlijke auditpool in te richten 

om zo elkaar te auditen en daardoor ook van elkaar te 

leren. 

Het college zegde tijdens de voorbespreking van 5 juni toe om u inzage te geven in het aantal trajecten in 2015 en 

2016 die door onze gemeente zijn ingebracht volgens de solidariteitsafspraken. Hieronder de aantallen en bedragen. 

 

2015 

 
 

2016 

 
 

U vroeg verder om informatie over de besluitvorming in de andere deelnemende gemeenten. Alle colleges stemden 

in mei in met het voorstel. De raad van Neerijnen is geïnformeerd via een brief. De overige raden moeten nog een 

besluit nemen. 

Product Aantal trajecten Bedrag 

Open verblijf 24 uur residentieel terreinvoorziening zwaar 6 € 359.054,33 

Besloten 3 milieuvoorzieningen LVB 4 4 € 142.094,81 

Landelijk ingekochte zorg: 
(Adoptie- en hechtingsspecifieke stoornissen, voedselweige-

ring, autisme en chronische vermoeidheid) 

9 € 100.017,65 

Totaal 19 € 601.166,79 

Product Aantal trajecten Bedrag 

Residentieel in de wijk, licht, midden, zwaar 15 €    566.650,61 

Besloten 3 milieuvoorzieningen LVB 4 6 €    290.775,55 

Beschermd wonen midden 2 €      98.867,40 

Landelijk ingekochte zorg: 
(Adoptie- en hechtingsspecifieke stoornissen en voedselwei-

gering, 

7 €      89.351,08 

Totaal 30 € 1.045.644,64 

Solidariteit Wmo/Jeugd 2017 

Inkoop Wmo en Jeugdhulp 2019 ev. 

Het college stemde in met de inkoop Wmo en Jeugdhulp 

2019 en verder. Het gaat om de volgende producten:  

Wmo: persoonlijke verzorging, begeleiding, dagbesteding 

en kortdurend verblijf 

Jeugd: persoonlijke verzorging, begeleiding, behandeling, 

jeugdhulp met verblijf 

 

Een aantal belangrijke uitgangspunten die zijn meegeno-

men in de nieuwe inkoopdocumenten lichten wij uit: 
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 Behoud van keuzevrijheid voor inwoners (Open Hou-

se, keuze uit veel aanbieders). 

 Aandacht voor kwaliteit en verantwoorde werktoede-

ling. 

 Duidelijkheid en vereenvoudiging van productomschrij-

vingen. 

 Duidelijk onderscheid begeleiding en behandeling. 

 Toewerken naar resultaat-/trajectfinanciering en cliënt-

profielen om daarmee de zorginhoudelijke regie meer 

bij de zorgaanbieder en de procesregie en monitoring 

meer bij de gemeente neer te leggen. Dit is niet haal-

baar voor 2019, maar is opgenomen in de ontwikkel-

overeenkomst. 

Verder is er een bepaling opgenomen inzake Social Re-

turn On Investment (SROI). Het doel van SROI is extra 

werk(ervarings)plaatsen te creëren voor mensen met een 

grote(re) afstand tot de arbeidsmarkt. Zonder re-

integratieondersteuning kunnen zij niet aan het werk. Zo 

hopen de gemeenten zoveel mogelijk mensen met een 

afstand tot de arbeidsmarkt aan betaald werk te helpen. 

Aanbieders en gemeenten moeten ervaring gaan opdoen 

met de invulling van SROI. Een aanbieder krijgt de ruimte 

om er vanuit zijn professionaliteit invulling aan te geven. 

We bespreken met aanbieders de gecreëerde plekken, de 

ingezette doelgroep en de tegenwaarde in uren. 

 

Er wordt gebruik gemaakt van een ontwikkelovereen-

komst. Daarmee leggen wij de overlegstructuur tussen 

gemeenten en de aanbieders vast om gedurende de loop-

tijd van de contracten te komen tot doorontwikkeling 

binnen het sociaal domein. Denk hierbij aan het zetten 

van stappen in bijvoorbeeld het formuleren van doelen 

waaraan de zorgverlening moet bijdragen en het ontwik-

kelen van alternatieve bekostigingsvormen.  

 

De contracten hebben een looptijd van 3 jaar met een 

optie voor twee keer een jaar verlenging. Zo hebben wij 

de ruimte om de komende jaren stappen te zetten in de 

transformatie van de zorg. De komende jaren hoeft er 

geen tijd in een aanbesteding gestoken te worden en kan 

worden gewerkt aan de doorontwikkeling.  

 

De aanbesteding en het sluiten van de contracten sociaal 

domein Regio Rivierenland 2019 voert Team Wmo / 

Jeugd Regio Rivierenland uit op basis van een Dienstver-

leningsovereenkomst (DVO).  

 

Later deze zomer start de inkoop voor de volgende pro-

ducten: Inloop GGZ, Jeugdbescherming en -reclassering, 

Jeugdzorgplus en Crisis. 

 

Communicatie 

Het regionale netwerk Wmo raden is gepleegd over de 

keuzes die gemaakt zijn bij de inkoop. 

Zorgaanbieders zijn geconsulteerd tijdens vier marktcon-

sultaties over de inkoopprocedure, keuzes die gemaakt 

worden over de productontwikkeling en tarieven en de 

vorm waarin we de samenwerking willen continueren. 

Met zowel aanbieders als adviesraden worden reguliere 

overleggen gestart. 

Wijzigingsplan Hof van Lienden ter inzage 

Op 15 mei heeft het college van burgemeester en wet-

houders  ingestemd met het wijzigingsplan ‘Lienden, Hof 

van Lienden’ en het plan vrijgegeven voor de terinzage-

legging. 

 

Wat maakt dit wijzigingsplan mogelijk? 

Het wijzigingsplan realiseert de bouw van 55 woningen 

waarvan 38 huurwoningen. De locatie bevindt zich glo-

baal tussen de Voorstraat, het Molenpad, watergang de 

Nagraaf en Blommeland. 

 

Wat is een wijzigingsplan? 

Ter plaatse van het plangebied geldt het bestemmingsplan 

‘Kernen Buren’, deze is op 25 juni 2013 door de gemeen-

teraad vastgesteld. In het bestemmingsplan is geregeld dat 

het college van burgemeester en wethouders bij de Hof 

van Lienden, onder voorwaarden de bestemming kan 

wijzigen ten behoeve van de realisatie van woningbouw.  

 

In het wijzigingsplan dat nu ter inzage ligt wordt een toe-

lichting en onderbouwing gegeven van de voorgenomen 

woningbouwontwikkeling. Het wijzigingsplan bestaat uit 

een verbeelding, regels en toelichting en maakt in juridi-

sche zin onderdeel uit van het bestemmingsplan ‘Kernen 

Buren’. Het wijzigingsplan is dus onderdeel van en vormt 

een aanvulling op dit bestemmingsplan. 

 

Het wijzigingsplan wordt gedurende 6 weken ter inzage 

gelegd. Gedurende deze termijn wordt een ieder in de 

gelegenheid gesteld zienswijze kenbaar te maken aan het 
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college van B&W. Daarna wordt het wijzigingsplan, al dan 

niet gewijzigd, vastgesteld door het college. Dit in tegen-

stelling tot een bestemmingsplan dat vastgesteld wordt 

door de gemeenteraad. 

In de raadsvergadering van 13 maart 2018 heeft uw raad 

een motie aangenomen over de bereikbaarheid van het 

winkelcentrum Lienden voor voetgangers vanuit het 

centrum van Lienden. 

 

Het college is gestart met een onderzoek naar de moge-

lijkheden om de voetgangersvoorzieningen te verbete-

ren. We zijn nu een aantal varianten aan het doorreke-

nen. De resultaten hiervan leggen we voor aan het colle-

ge. Op het moment dat er budget beschikbaar is gaan we 

in gesprek met de aanwonenden om een definitieve vari-

ant uit te werken.  

Voetgangersverbinding Drieslag Verordening Winkeltijden 

In de voorbereidende raad van 5 juni is toegezegd om 

met informatie te komen in het raadsjournaal over de 

verordening winkeltijden. Bijvoorbeeld over de toepassing 

en interpretatie van de verordening voor eerste Kerstdag. 

 

In de Winkeltijdenwet staat als eerste het verbod om op 

zondag de winkel open te hebben. In de voorgestelde 

verordening wordt hiervan vrijstelling gegeven met uit-

zondering van eerste Paasdag en eerste Pinksterdag (dit 

zijn altijd zondagen). 

 

In de Winkeltijdenwet staat als tweede het verbod om de 

winkel open te hebben op Nieuwjaarsdag, Goede Vrijdag 

na 19 uur, tweede Paasdag, Hemelvaartsdag, tweede 

Pinksterdag, 24 december na 19 uur, eerste en tweede 

Kerstdag en 4 mei na 19 uur. Dit zijn feestdagen die 

meestal niet op zondag vallen. 

 

In de voorgestelde verordening wordt vrijstelling ver-

leend voor de feestdagen Goede Vrijdag na 19 uur, twee-

de Paasdag, tweede Pinksterdag en tweede Kerstdag.  

Dit betekent dat het verbod blijft gelden voor Nieuw-

jaarsdag, Hemelvaartsdag, 24 december na 19 uur, eerste 

Kerstdag  en 4 mei na 19 uur.  

 

Tijdens de voorbespreking is eveneens toegezegd om 

informatie te geven over het beleidskader bij onthef-

fingen. 

 

De ontheffing in artikel 3 van de verordening is o.a. voor 

de tijden voor 6 uur en na 22 uur. Ook zou een onthef-

fing kunnen worden gevraagd van het verbod om op bij-

voorbeeld Hemelvaartsdag open te zijn. Als een aanvraag 

om ontheffing wordt gedaan, dan toetst het college of de 

woon- en leefsituatie of de openbare orde in de omge-

ving van de winkel op ontoelaatbare wijze nadelig wordt 

beïnvloed. Dit staat in de verordening bij artikel 3, lid 3. 

Een ander afwegingskader is er niet. Dat is ook nog niet 

nodig gebleken. 

 

In de verordening van 2015 was de ontheffingsmogelijk-

heid voor de tijden voor 6 uur en na 22 uur overigens 

ook al opgenomen. 

Binnenkort hangt er een bordje naast de hoofdingang van 

het gemeentehuis waarop we trotst melden dat we SBB 

Erkend leerbedrijf zijn. Dit betekent dat we geaccredi-

teerd zijn om studenten op te leiden voor een specifieke 

vakopleiding. 

 

Naast ICT niveau 3 en 4 nu is de gemeente Buren nu ook 

erkend leerbedrijf voor: 

 N2 medewerker facilitaire dienstverlening 

 N4 facilitair leidinggevende 

 N2 servicemedewerker 

 

Wat vooral van belang is, is de BORIS erkenning. Daar-

mee mag gemeente Buren leerlingen met leerproblemen 

en/of een beperking) begeleiden. De belangrijkste doel-

stellingen hiervan zijn om: 

 Jongeren efficiënt en effectief te begeleiden van onder-

Trots op nieuwe erkenning als erkend leerbedrijf  
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wijs naar arbeidsmarkt 

 Meer economisch zelfstandige jongeren op te leiden, 

wat leidt tot minder uitkeringslasten 

 Extra mogelijkheid voor bedrijven om jongeren te 

werven 

 

Het uiteindelijke doel is uiteraard dat jongeren met een 

beperking een betere positie in de maatschappij krijgen. 

 

Achtergrond 

In 2006 heeft Nederland het VN-verdrag van de rechten 

van de gehandicapte mens ondertekend en zich verplicht 

alle belemmeringen van deze doelgroep naar participatie 

weg te nemen. Deze verplichtingen zijn inmiddels ook in 

een aantal wetten en afspraken met het bedrijfsleven ver-

ankerd. 

Maandag 11 juni hebben we om tafel gezeten met verte-

genwoordigers van de betrokken verenigingen bij de 

sporthal, te weten: DOSsportief, stichting sportpark Mau-

rik, svMEC’07, Activitas en de beoogd voorzitter van de 

beheerentiteit. Saffatin heeft zich laten vertegenwoordi-

gen door de beoogd voorzitter. In een zeer constructief 

gesprek hebben we hen bijgepraat over de stand van za-

ken rondom de sporthal en in het overleg heeft onze 

adviseur uitgelegd op welk wijze we de sporthal aan gaan 

besteden; wat is nu precies een DBME contract (Design, 

Build, Maintain, Energy) en welke eisen stellen we in het 

contract. Zo hebben we samen nagedacht over de groot-

te en invulling van de tribune, de kleedkamers, maar ook 

het gebruik van de sporthal door minder-validen. 

 

Ook hebben we gesproken over de op te richten beheer-

entiteit en de relatie tot de wijziging in de wetgeving 

rondom de BTW. De verenigingen gaven aan nog steeds 

achter hun intentieverklaring te staan en dat er wat dat 

betreft geen officiële beheerentiteit nodig is om betrok-

ken te blijven. Daarnaast is afgesproken dat de verenigin-

gen een rol krijgen in het gunningstraject; de beoogd 

voorzitter neemt namens hen plaats in de gunningscom-

missie, waardoor de stem van de verenigingen ook mee-

telt bij de uiteindelijke keuze van de aannemer. 

 

De verenigingen gaven aan deze avond zeer waardevol te 

vinden en deze graag te willen herhalen voor hun bestu-

ren en leden, zodat ook zij meegenomen worden in het 

traject. Uiteraard geven wij daar graag gehoor aan en 

afgesproken is dat we in september deze avond organise-

ren. We zullen u, als raadslid, hier ook voor uitnodigen.  

 

Zodra er meer duidelijkheid is over de start van de bouw 

en de precieze uitwerking zal er, zoals toegezegd, een 

openbare informatieavond plaatsvinden voor alle inwo-

ners, (sport)verenigingen en scholen. Naar verwachting 

zal dit in het eerste kwartaal van 2019 zijn. 

Stand van zaken sporthal Maurik 

Toezegging Bestemmingsplan Buren, herziening 2018 

Tijdens de voorbespreking van 5 juni 2018 zegde het 

college op 5 punten meer informatie aan de raad 

toe over het bestemmingsplan ‘Buren, herziening 

2018’.  

 

1. Aan de door mevrouw Visser – tijdens de 

vergadering – ingediende documenten wordt 

een reactie toegevoegd 

Mevrouw Visser diende in 2013 een omgevingsver-

gunning in voor de bouw van een bedrijfswoning. 

Onder het beleid van destijds was de bedrijfswoning 

mogelijk. Mevrouw Visser kon destijds haar verzoek 

niet doorzetten, omdat zij de financiering met de 

bank niet rond kreeg. Begin dit jaar heeft mevrouw 

haar plan voor de bedrijfswoning weer opgepakt 

aangezien de financiering wel rond is.  

 

In de tussentijd heeft er een beleidswijziging plaats-

gevonden voor de woningbouw. Op 19 september 

2017 nam u een besluit over welke woningen er 

waar nog kunnen bijkomen. U besloot dat we alleen 

nog woningen toewijzen aan locaties in de deelge-

bieden van de kernen Buren, Lienden en Beusichem.  
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In het buitengebied en het deelgebied Maurik wijzen 

we tot 2020 geen woningen meer toe. De reden 

hiervoor is dat in de laatste deelgebieden het aan-

bod aan woningen hoger is dan de vraag. 

 

Juridisch gezien moeten we de aanvraag toetsen aan 

het regels die op het moment van het besluit gel-

den. Dit betekent dat we de beleidswijziging van 19 

september 2017 als toetsingskader moeten gebrui-

ken. 

 

2. Informatie over het toetsingskader VAB-

beleid en huidige stand van zaken 

Het zogenaamde VAB-beleid (vrijkomende agrari-

sche bebouwing) gaat in hoofdzaak over het oprui-

men van voormalige agrarische bedrijven. In ruil 

daarvoor mag functieverandering naar wonen of 

werken plaatsvinden. Het uitgangspunt is in elk geval 

dat er een ruimtelijke verbetering plaatsvindt. Dit 

betekent dat er altijd meer bebouwing verdwijnt 

dan dat er terugkomt. 

Het VAB-beleid is een regionaal beleid. Dit beleid 

hebben we al jaren. Het VAB-beleid is recent her-

zien. Op 23 mei 2017 stelde u het bijgestelde VAB-

beleid vast. Dit beleid trad op 1 augustus 2017 in 

werking. Het VAB-beleid van voor 1 augustus 2017 

gaf nog de mogelijkheid om bedrijfsgebouwen die 

niet agrarisch worden gebruikt ook in te zetten. Dit 

staat niet meer in het VAB-beleid van 1 augustus 

2017.  

 

De mogelijkheid om niet agrarische bedrijven in te 

zetten voor de VAB-regeling staat ook in het gel-

dende bestemmingsplan Buitengebied 2008. In arti-

kel 62, lid 13 van het bestemmingsplan Buitengebied 

2008 staat die mogelijkheid ook beschreven. Het 

bestemmingsplan Buitengebied 2008 zullen we naar 

alle waarschijnlijk pas actualiseren met de komst van 

de Omgevingswet. 

 

Het plan van de Groeneweg 9-9a in Zoelmond ont-

vingen we op 9 december 2016. Aan de Groeneweg 

9-9a zat zowel een aannemersbedrijf als een fruit-

teeltbedrijf. Op dit moment worden de fruitbomen 

op het perceel van de Groeneweg 9-9a verpacht aan 

derden. Verder geldt voor de Groeneweg 9-9a dat 

we de wijzigingsbevoegdheid nog steeds kunnen 

toepassen uit het bestemmingsplan Buitengebied 

2008.  

 

3. Informatie over de bestuurlijke plannen in 

relatie tot het provinciaal plussenbeleid 

Op 22 maart 2017 is het zogenaamde provinciale 

Plussenbeleid in werking getreden. Het Plussenbe-

leid geeft veehouders ruimte om te ontwikkelen, 

mits zij investeren in maatregelen op het gebied van 

ruimtelijke kwaliteit, dierenwelzijn of het milieu. 

Ook is een belangrijk onderdeel van het Plussenbe-

leid dat de initiatiefnemer in gesprek gaat met de 

omgeving over zijn of haar plannen. Het Plussenbe-

leid is specifiek gericht op zogenaamde niet-

grondgebonden agrarische bedrijven zoals bijvoor-

beeld een intensieve veehouderij. 

 

Provincie Gelderland heeft bepaald dat elke ge-

meente een eigen beleidsregel moet opstellen over 

dit Plussenbeleid. Deze gemeentelijke beleidsregel 

moet in overeenstemming zijn met de paragraaf 

over het Plussenbeleid die is opgenomen in de Om-

gevingsvisie van provincie. 

 

We verwachten dat de gemeentelijke beleidsregel 

over het Plussenbeleid tussen september en decem-

ber 2018 bij u in de raad voor ligt. 

 

4. Stand van zaken toepassing (regels voor) 

handhaving openstelling landgoederen 

De openbaarheid van landgoederen is een vereiste 

bij medewerking aan landgoederen. Als voorwaarde 

geldt dat minimaal 90% van de gronden van het 

landgoed openbaar toegankelijk moet zijn. Deze 

voorwaarde nemen we ook op in de overeenkom-

sten die we sluiten met de landgoedeigenaren. Ver-

volgens is het hierna aan toezicht en handhaving om 
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de openbaarheid te controleren. In het Burens 

handhavingsbeleid (dat u vaststelde) geven we prio-

riteit aan onveilige of ongezonde situaties. Om de 

openbaarheid van landgoederen te kunnen controle-

ren, hebben we de mogelijkheid om hiervoor een 

opdracht aan de ODR te geven. U kunt dit als raad 

aangeven. 

 

Voor het landgoed aan de Hulsterstraat 7 in Buren 

is overleg geweest met de eigenaar. De eigenaar 

geeft aan dat het landgoed voor minimaal 90% is 

opengesteld.  

 

Als we het landgoed via luchtfoto’s meten, dan is 

het landgoed zelf ongeveer 11,5 hectare groot. De 

privégrond met woningen is ongeveer 1 hectare 

groot. Dit betekent dat dit landgoed voor minimaal 

90% openbaar toegankelijk is. 

5. Aandacht voor de leesbaarheid van raads-

voorstellen 

Met u is eerder besproken om de raadsvoorstellen 

voor dit soort veegplannen zelfstandig leesbaar te 

maken. Dit betekent dat alle informatie over de 

plannen die in het veegplan zit, terugkomt in het 

raadsvoorstel. De locaties en een korte omschrij-

ving van de plannen staan in het raadsvoorstel, zo-

dat u daarvoor niet de onderliggende stukken hoeft 

te raadplegen. 

 

We begrijpen dat de informatie over de veegplan-

nen veel is. We praten u daarom op twee momen-

ten bij. Gebruikelijk is dat we u rond de herfst infor-

meren en kort voor de raadsvergadering. Het mo-

ment kort voor de raadsvergadering geeft u weinig 

tijd om nog verder voor te bereiden. De planning 

voor deze presentaties is aan de agendacommissie. 

Uitvoeringsprogramma Koepelvisie Buren verlengd 

Het uitvoeringsprogramma van de Koepelvisie in Buren is 

verlengd. Het college heeft dit besluit genomen op 13 

maart. 

 

De Koepelvisie 

De Koepelvisie is een ambitieuze visie voor het stadje 

Buren. De doelstelling is om de belangrijke groene en 

cultuurhistorische kwaliteiten beter beleefbaar te maken 

voor inwoners en bezoekers en een impuls te geven aan 

de lokale economie. Deze visie bevat ook een uitvoe-

ringsprogramma waarin concrete projecten en activitei-

ten zijn benoemd. Het oorspronkelijke uitvoeringspro-

gramma had een looptijd tot 2016, daarom vonden we 

het gewenst om het uitvoeringsprogramma te verlengen 

voor de periode 2018-2020.  

 

Samenwerking  

De gemeente Buren werkt samen met inwoners en on-

dernemers van het stadje Buren. Deze samenwerking is 

januari van dit jaar bekrachtigd met een convenant. Sa-

men hebben we sinds 2013 mooie resultaten gereali-

seerd. We zetten met dit uitvoeringsprogramma de 

koers voort en blijven uitvoering geven aan de doelstel-

lingen van de Koepelvisie met een actueel uitvoeringspro-

gramma.  

 

Werkzaamheden 

We hebben de Buitenhuizenpoort opnieuw ingericht, en 

de canon van Buren opgesteld. Langs de Korne zijn stei-

gers opgeknapt  en de herkenbaarheid van de vaarroute 

over de Korne is verbeterd. Op dit moment werken we 

aan de verbetering van het parkeerbeleid, waarvoor de 

raad in juni kan besluiten over het beschikbaar stellen van 

budget voor de uitvoering van maatregelen.  

 

De plantsoenwerkgroep werkt al vanaf het begin met 

veel plezier en inzet aan het restauratiebeheer van het 

kasteelplantsoen. In de samenwerking werken we aan de 

verbetering van beheer en onderhoud, en een vitale leef-

bare binnenstad. De BV Buren werkt samen met onder-

nemers en inwoners van de stad aan de vermarkting van 

Buren.  

 

We werken aan een hernieuwd voorstel voor de herin-

richting van de Onderdreef. We kijken of we de opwaar-

dering van de entree van het kasteelterrein hierin mee 

kunnen nemen.  

 

Op de volgende pagina ziet u een uitgebreid(er) overzicht 

van de stand van zaken van de diverse deelprojecten. 

 

Rol van de gemeenteraad 

De Koepelvisie heeft geen zelfstandig budget. In veel ge-

vallen kunnen de activiteiten vanuit bestaande budgetten 

worden gefinancierd. Bij sommige projecten is het nodig 

dat de gemeenteraad besluiten neemt over uitvoerings-

budgetten. Dit is bijvoorbeeld het geval bij de maatrege-

len voor het verbeteren van de parkeersituatie 

(raadsvoorstel geagendeerd juni 2018), en bij uitvoerings-

budget voor de Onderdreef.  
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Project Afgerond Lopend  Nog op te starten   

Herinrichting Buitenhuizenpoort V      

Verbeteren parkeerbeleid   V     

Opwaarderen voorzieningen openbare 

ruimte 

  V     

Ontwikkelen Canon van Buren V       

Herontwikkeling kasteelterrein-

evenemententerrein 

  V     

Herstellen plantsoen, toeren en dreven   V     

Opwaarderen entree kasteelterrein     V   

Verbeteren recreatief routenetwerk   V     

Realiseren Uitkijktoren       Particulier initiatief 

Uitbreiden verblijfsmogelijkheden     V   

Opwaarderen steigers voor passanten V       

Vergroten zichtbaarheid en bekendheid 

vaarroute 

V   

  

    

Realiseren kleine jachthaven     V   

Verbeteren beheer en onderhoud   V     

Samenwerken aan vitale en leefbare bin-

nenstad 

  V     

Versterking Marketing   V     


